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Zápis z 13. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice 
konaného dne 31. 10.  2012  

 
 
 

Přítomni:  zastupitelé 
Mgr. Kateřina Arnotová  
Ilona Bervicová 
MUDr. Karel Černý  
Ivana Heřmánková 
Miroslav Hrubý 
Ing. Jaroslav Jelínek 
Bc. Blanka Klimešová 
Mgr. Jana Kopecká 
Tomáš Kopecký  

  Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. 
  Ing. Alexander Lochman 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. 
  Ing. Michal Motyčka, DiS. 

Jaroslav Pokorný 
Ing. David Rezek 
Mgr. Jiří Slavík 
Ing. Radek Štefanič 
Ing. Richard Švarc  
Ing. Dita Švarcová 
Ing. Jiří Vintiška  

   
tajemnice 
Ing. Milena Pekařová  

 
 
Omluveni: Jana Kosová 
 

 
 
Hosté:  právní zástupce MČ – Mgr. Ivan Chytil 
 
  
 
Předsedající: Ing. Alexander Lochman – starosta  
 
 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice zahájil starosta Ing. Alexander Lochman v 18,10 hod. 
a přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 20 zastupitelů. Zastupitelstvo je 
schopno se usnášet. 

 
 
Zápis z 12. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 
 
 
Úvod 
Zapisovatelkou jednání byla určena paní Renata Fuchsová. 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: MUDr. Karel Černý, Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D.  
Návrhová komise byla navržena ve složení: Tomáš Kopecký, Jaroslav Pokorný.  
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Usnesení: Z-13/0/12 
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu – MUDr. Karla 
Černého, a Mgr. Lenku Kubcovou, Ph.D. a návrhovou komisi ve složení pan Tomáš 
Kopecký a pan Jaroslav Pokorný.   

Pro:  20 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   0  

      Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

Program:  
1. Zápis z 11. ZMČ konaného dne 5. 9. 2012 
2. Zpráva o činnosti rady MČ v období mezi 11. a 13. zasedáním ZMČ 
3. Smlouva o zřízení věcného břemene s PREdistribuce a.s. pro umístění kabelového vedení 1kV na 
pozemcích parc. č. 479/24 a dalších, obec Praha, k. ú. Třeboradice 
4. Smlouva o zřízení věcného břemene s PREdistribuce a.s. na stavbu „Praha 18 – Čakovice, ul. 
Schoellerova, oprava kVN“ na pozemcích parc.č. 1285/2 a 1288/1, obec Praha, k. ú. Čakovice 
5. Zřizovací listina JPO MČ Praha – Čakovice – JSDH Miškovice 
6. Zřizovací listina ZŠ Dr. E. Beneše – dodatek č. 11 
7. Přidělení účelového investičního grantu v oblasti tělovýchovy a sportu 
8. Rozpočtová opatření za rok 2012 – pověření RMČ 
9. Výstupy z jednání KV 
10. Smlouva o spolupráci č. 100/08 a smlouva o výpůjčce č. 157/10 
11. Kupní a zástavní smlouva č. 103/09 
12. Další zjištěné nedostatky pořizování pozemků a dalších nemovitostí v areálu bývalého cukrovaru a 
v jeho okolí podle kupní smlouvy č. 103/09, ve výpůjčce a v dalších navazujících činnostech  
13. Návrh na přijetí Jednacích řádů kontrolního výboru, finančního výboru, rady městské části a jejích 
komisí 
14. Projekt „Klubíčko našich dětí Čakovice“  
15. Zveřejňování smluvních dokumentů a elektronická evidence smluv 
16. Interpelace 
17. Závěr 

 
Připomínky: 
- Mgr. Jiří Slavík – návrh na přečíslování bodů programu – body č. 10.-15. očíslovat jako 1.-5., a to  
z důvodu svolání zastupitelstva k projednání těchto bodů na žádost devíti zastupitelů   
- Ing. Alexander Lochman – program ZMČ navrhuje rada MČ; žádné body nejsou méněcenné či 
vícecenné, budou se projednávat všechny  

 - hlasování o návrhu Mgr. Slavíka    Pro:    9 
        Proti:    0 
        Zdržel se:  11  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Rezek, Černý, Kopecká, Marada, Slavík, Kubcová, Arnotová Štefanič, Hrubý)    
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Bervicová, 
Motyčka, Jelínek) 
 
Hlasování o programu:      Pro:  11 
        Proti:    5 
        Zdržel se:   4  
        Nehlasoval:   0 
(Pro: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Bervicová, 
Motyčka, Jelínek) 
(Proti: Slavík, Kubcová, Marada, Arnotová, Kopecká) 
(Zdržel se: Rezek, Černý, Hrubý, Štefanič) 
Program 13. zasedání ZMČ Praha  - Čakovice je schválen. 
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- RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. – návrh usnesení na odvolání rady:  
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice odvolává z funkce starostu MČ Praha – Čakovice Ing. Alexandera 
Lochmana, zástupkyni starosty MČ Praha – Čakovice Bc. Blanku Klimešovou, zástupce starosty Ing. Jiřího 
Vintišku, zástupkyni starosty Janu Kosovou, člena rady MČ Praha – Čakovice Ing. Richarda Švarce, člena 
rady MČ Praha – Čakovice Ing. Bc. Michala Motyčku, Dis. a členku rady MČ Praha – Čakovice Ilonu 
Bervicovou.    
 
 
- Ing. Vintiška – návrh na pokračování zasedání ZMČ po 22.00 hod. 
 

- hlasování o návrhu Ing. Vintišky    Pro:   17 
        Proti:    1 
        Zdržel se:   2  

      Nehlasoval:   0 
Návrh byl přijat. 

(Pro: Arnotová, Černý, Heřmánková, Hrubý, Klimešová, Kopecká, Kopecký, Kubcová, Lochman, Marada, 
Pokorný, Rezek, Slavík, Štefanič, Švarc, Švarcová, Vintiška)  
(Proti: Motyčka) 
(Zdržel se: Bervicová, Jelínek) 
 
 

- hlasování o návrhu RNDr. Marady    Pro:    7 
        Proti:    7 
        Zdržel se:   6  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Kopecká, Hrubý, Štefanič, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík) 
(Proti: Švarc, Motyčka, Jelínek, Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová)    
(Zdržel se: Rezek, Černý, Vintiška, Lochman, Klimešová, Bervicová)  
 
 Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na stránkách 3-12.     
 
 
K bodu 1.  
Zápis z 11. ZMČ konaného dne 5. 9. 2012 
Předkládá: starosta – Ing. Alexander Lochman  
Zpravodaj: starosta – Ing. Alexander Lochman  
 
- starosta Ing. Lochman informoval zastupitele, proč nebyl zveřejněn zápis z 11. zasedání ZMČ dne 5. 9. 
2012; ověřovateli zápisu byli Mgr. Kateřina Arnotová (zápis ověřila svým podpisem) a pan Miroslav 
Hrubý (zápis neověřil) 
- starosta Ing. Lochman vyzval pana Hrubého, aby se vyjádřil, proč odmítl zápis ověřit 
 
- Miroslav Hrubý – návrh usnesení  
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice si vyhrazuje rozhodování ve všech záležitostech patřících do 
samostatné působnosti, s výjimkou záležitostí zákonem vyhrazených radě městské části Praha – Čakovice.  
 
- Ing. Radek Štefanič – návrh usnesení    
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice konstatuje, že rada MČ Praha – Čakovice porušila zákon tím, že 
nevyhotovila ve lhůtě do 7 dnů od své 55. schůze konané dne 20. 8. 2012, ani ve lhůtě 7 dnů od své 56. 
schůze konané 28. 8. 2012 zápisy z těchto svých schůzí a nepředložila je členu Zastupitelstva MČ Praha – 
Čakovice Miroslavu Hrubému na jeho žádost 10. září 2012 k nahlédnutí. 
 
V 19,00 hod. vyhlásil starosta Ing. Lochman 15 minutovou přestávku.  
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- hlasování o návrhu Ing. Štefaniče    Pro:    9 
        Proti:    2 
        Zdržel se:   9  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Rezek, Černý, Kopecká, Marada, Slavík, Kubcová, Arnotová Štefanič, Hrubý)    
(Proti: Motyčka, Bervicová) 
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Jelínek) 
 

 - hlasování o návrhu pana Hrubého     Pro:    7 
        Proti:    6 
        Zdržel se:   7  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Černý, Rezek, Slavík, Kubcová, Marada, Štefanič, Hrubý)    
(Proti: Motyčka, Bervicová, Lochman, Vintiška, Švarc. Pokorný) 
(Zdržel se: Arnotová, Jelínek, Klimešová, Švarcová, Kopecký, Kopecká, Heřmánková) 
 
Usnesení: Z-13/1/12 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje zápis z 11. zasedání zastupitelstva. 
Zároveň Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice konstatuje, že současná podoba zápisu 
odpovídá požadavkům platného zákona o hl. m. Praze a jednacímu řádu MČ Praha – 
Čakovice.  
       Pro:  16 
       Proti:    1 
       Zdržel se:   3 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Pokorný, Heřmánková, Kopecká, Kopecký, Švarcová, 
Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc)  
(Proti: Hrubý) 
(Zdržel se: Štefanič, Černý, Rezek) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na stránkách 12 – 18.    
 
K bodu 2.  
Zpráva o činnosti rady MČ v období mezi 11. a 13. zasedáním ZMČ 
Předkládá: tajemnice ÚMČ – Ing. Milena Pekařová 
Zpravodaj: Ing. Milena Pekařová 
 
- tajemnice Ing. Pekařová přednesla zprávu o činnosti rady od 6. 9. 2012 do 31. 10. 2012  
Usnesení: Z-13/2/12 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ 
Praha – Čakovice v období mezi 11. a 13. zasedáním zastupitelstva, tj. v době od  6. 9.  
2012 do 31. 10. 2012. 
       Pro:  14 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   6 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Kopecká, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, 
Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc, Jelínek) 
(Zdržel se: Slavík, Kubcová, Marada, Arnotová, Štefanič, Hrubý) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na stránkách 18 – 24.    
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K bodu 3. 
Smlouva o zřízení věcného břemene s PREdistribuce a.s. pro umístění kabelového vedení 1kV na 
pozemcích parc. č. 479/24 a dalších, obec Praha, k. ú. Třeboradice 
Předkládá:     rada MČ  
Zpravodaj:  Ing. Richard Švarc 
 
- Ing. Švarc informoval uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene, kde je řešena pokládka kabelového 
vedení 1kV v obci Praha, k. ú. Třeboradice (sml. o smlouvě budoucí akce „Praha – Třeboradice, ul. 
Schoellerova, č. par. 479/4, nové KNN“ schválena usn. ZMČ č. Z-8/9/12).     
 
Usnesení: Z-13/3/12 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene se společností PREdistribuce a.s., se sídlem Svornosti 3199/19a, 150 00 Praha 
5, IČ 27376516 na stavbu, kterou investor nazval „Praha – Třeboradice, ul. 
Schoellerova, č. parc. 479/4, nové KNN“ na poz. parc. č. 479/24, 515, 518/2 obec Praha, 
k. ú. Třeboradice za cenu 19.425,- Kč + příslušná sazba DPH, splatnou do 60 dnů od 
podání návrhu na vklad práva do katastru nemovitostí. Věcné břemeno se zřizuje na 
dobu neurčitou za účelem zajištění provozu, oprav a údržby kabelového vedení.    

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
 
Stenozáznam str. 24. 
 
 
K bodu 4.  
Smlouva o zřízení věcného břemene s PREdistribuce a.s. na stavbu „Praha 18 – Čakovice, ul. 
Schoellerova, oprava kVN“ na pozemcích parc.č. 1285/2 a 1288/1, obec Praha, k. ú. Čakovice 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Richard Švarc 
 
- Ing. Švarc informoval o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene, kde je řešena pokládka kabelového 
vedení 1kV na poz. parc. č. 1285/1 a 1288/1, obec Praha, k. ú. Čakovice (sml. o smlouvě budoucí akce 
„Praha 18-Čakovice, ul. Schoellerova, oprava kVN“ schválena usn. ZMČ č. Z-4/3/11)        
 
Usnesení: Z-13/4/12 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene se společností PREdistribuce a.s., se sídlem Svornosti 3199/19a, 150 00 Praha 
5, IČ 27376516 na stavbu, kterou investor nazval „Praha 18 - Čakovice, ul. 
Schoellerova, oprava kVN“ na poz. parc. č. 1285/2, 1288/1 obec Praha, k. ú. Čakovice 
za cenu 24.600,- Kč + příslušná sazba DPH, splatnou do 60 dnů od podání návrhu na 
vklad práva do katastru nemovitostí. Věcné břemeno se zřizuje na dobu neurčitou za 
účelem zajištění provozu, oprav a údržby kabelového vedení.    

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
Stenozáznam str. 24-25.  
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K bodu 5. 
Zřizovací listina JPO MČ Praha – Čakovice – JSDH Miškovice  
Předkládá:  rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka  
 
- Ing. Michal Motyčka informoval o předloženém materiálu, který se týká zřízení jednotky požární ochrany 
MČ Praha – Čakovice (v návaznosti na vypovězení dohody o spolupráci s MČ Praha – Ďáblice, resp. 
s jednotkou požární ochrany Ďáblice)   
 
 
Usnesení: Z-13/5/12 

1) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje zřízení Jednotky požární ochrany 
MČ Praha – Čakovice s názvem Jednotka sboru dobrovolných hasičů Praha – 
Miškovice (JSDH Praha-Miškovice), ke dni 1. 12. 2012, pro plnění úkolů podle § 3 
odst. 2 vyhlášky Ministerstva vnitra 247/2001 Sb., o požární ochraně, ve znění 
pozdějších předpisů. Pověřuje starostu městské části podpisem zřizovací listiny a 
souvisejících dokumentů.  

2) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice souhlasí s návrhem na jmenování velitele 
Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha-Miškovice pana Michala Linharta a 
pověřuje starostu (po vyjádření Hasičského záchranného sboru kraje k jeho 
způsobilosti vykonávat funkci velitele) jeho jmenováním.  

3) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice souhlasí zároveň s pdoáním žádosti MČ 
Praha 11 o bezúplatný převod movité věci – požárního vozidla LIAZ CAS 
25/2500/400 S27, RZ: AO 77 38, rok výroby 1986, a pověřuje starostu odesláním 
žádosti o bezúplatný převod tohoto vozidla do majetku MČ Praha – Čakovice a 
následným podpisem smlouvy o bezúplatném převodu předmětného majetku. 

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 25 – 30.  
 
 
 
K bodu 6.  
Zřizovací listina ZŠ Dr. E. Beneše – dodatek č. 11  
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Bc. Blanka Klimešová  
 
- Bc. Blanka Klimešová informovala o žádosti ředitele ZŠ Dr. E. Beneše o schválení dodatku č. 11 
zřizovací listiny ZŠ, kterým by se rozšířil okruh doplňkových činností školy, a to v souladu s § 27 odst. 2 
písm. g) zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Po projednání v RMČ 
v souladu s § 89 odst. 1) písm. j) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze je návrh postoupen 
k projednání ZMČ. Návrh na změnu zřizovací listiny o rozšíření doplňkových činností nevyžaduje úpravu 
v rejstříku škol a školských zařízení. 
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 Usnesení:  Z-13/6/12 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje dodatek č. 11 ke zřizovací 
listině Základní školy Dr. Edvarda Beneše, kterým se rozšiřuje okruh doplňkových 
činností o: 
1. pořádání rekreačních volnočasových aktivit pro děti – příměstský tábor 
2. specializovaný prodej 
3. pořádání kurzů, školení a jiných vzdělávacích akcí včetně lektorské činnosti 
4. pořádání společensko-kulturních akcí 
       Pro:  19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:    0 
       Nehlasoval:   1 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Vintiška, Švarc) 
(Nehlasoval: Lochman) 
 
Stenozáznam str. 30-31. 
 
Starosta Ing. Lochman vyhlašuje 5 minutovou přestávku. 
 
K bodu 7. 
Přidělení účelového investičního grantu v oblasti tělovýchovy a sportu  
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj: Ing. Richard Švarc  
 
- Ing. Švarc informoval o předložené Žádosti o účelový investiční grant v oblasti tělovýchovy a sportu, 
kterou předložila Tělovýchovná jednota AVIA Čakovice. Žádá o poskytnutí grantu na stavbu nového 
oplocení kolem sportovního areálu při ulici Ke Stadionu. 
 
 Usnesení:  Z-13/7/12 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje poskytnutí účelového 
investičního grantu v oblasti tělovýchovy a sportu pro rok 2012 Tělovýchovné jednotě 
AVIA Čakovice. Částka ve výši 300.000,- Kč bude poskytnuta formou účelového 
investičního transferu a je určena jako příspěvek pro stavbu nového oplocení na 
východní straně areálu při ulici Ke Stadionu. Žadatel dodrží podmínky čerpání 
transferu a další podmínky stanovené ve vyhlášení grantů (USN RM 405/2012). 
       Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:    0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 31 – 35.  
 
K bodu 8. 
Rozpočtové opatření za rok 2012 – pověření RMČ 
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka 
 
- Ing. Michal Motyčka informoval o rozpočtových opatřeních, které je třeba provést do konce roku 2012 
(dotace na volby do senátu, dotace na přípravu prezidentských voleb v lednu 2013 a další).  
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- vzhledem k tomu, že starosta Ing. Alexander Lochman informoval o posunutí termínu zasedání ZMČ 
z 28. listopadu na prosinec, Ing. Motyčka navrhuje stažení tohoto bodu z programu 
 
- Ing. Motyčka - stažení tohoto bodu z dnešního zasedání  

       Pro:  19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   1 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Heřmánková, Pokorný, 
Kopecká, Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
(Zdržel se: Slavík) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 35 – 36.  
 
K bodu 9.  
Výstupy z jednání kontrolního výboru   
Předkládá: předseda KV  
Zpravodaj: Ing. Jaroslav Jelínek  
 
- předseda kontrolního výboru Ing. Jelínek přednesl oficiální výsledky kontrolní činnosti provedené 
kontrolním výborem a uvedené v zápisech 1-11 
 
Ve 21.10 hod. starosta Ing. Lochman vyhlásil 5 minutovou přestávku. 
 
Usnesení: Z-13/9/12 

1) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice bere na vědomí výsledky kontrolní 
činnosti, provedené kontrolním výborem a uvedené v zápisech číslo 1-11, které jsou 
také zveřejněny na webových stránkách MČ.  

2) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice ukládá radě MČ Praha – Čakovice, aby 
zajistila prověření následujících uvedených (s ohledem na jejich úplnost) 
náležitostí, účelnost koupě a ceny MHMP: Smlouva o spolupráci se společností 
M+K Park s.r.o., BYTY ČAKOVICE a.s. ze dne 10. 10. 2008; Kupní a zástavní 
smlouva se společností LB IMMO, s.r.o., Plzeň a MČ Praha – Čakovice ze dne 23. 
7. 2009; Mandátní smlouva o provozování soukromé dráhy – vlečky mezi MČ 
Praha – Čakovice a JOANNES, s.r.o., uzavřená 29. 12. 2009; Smlouva o výpůjčce 
s BYTY ČAKOVICE, a.s. ze dne 13. 9. 2010.  

Pro:  19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   1 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Kubcová, Slavík, Marada, Jelínek, Černý, Rezek, Pokorný, Kopecká, 
Kopecký, Švarcová, Motyčka, Bervicová, Klimešová, Lochman, Vintiška, Švarc) 
(Zdržel se: Heřmánková) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 36 – 51.   
 
K bodu 10.  
Smlouva o spolupráci č. 100/08 a smlouva o výpůjčce č. 157/10 
Předkládá: zastupitel Ing. Radek Štefanič  
Zpravodaj: Ing. Radek Štefanič 
 
- Ing. Štefanič – obrazová prezentace ke kauze koupě pozemků v areálu bývalého cukrovaru od spol. LB 
IMMO, a. s.   
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- pan Tomáš Kopecký – návrh usnesení  
Zastupitelstvo MČ ukládá radě nechat vyhotovit znalecký posudek na pozemky odkoupené od LB IMMO za 
tržní cenu.  
 

- hlasování o návrhu p. Kopeckého    Pro:    3 
        Proti:    9 
        Zdržel se:   8  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Švarcová, Kopecký, Motyčka)  
(Proti: Hrubý, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Bervicová, Rezek, Černý, Kopecká) 
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Jelínek, Štefanič) 
 
- Ing. Radek Štefanič – návrh usnesení  
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice ukládá starostovi městské části Praha – Čakovice, aby Magistrátu 
hlavního města Prahy předložil podnět k provedení kontroly výkonu samostatné působnosti svěřené 
městské části Praha – Čakovice podle § 113 odst. 2 zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění 
pozdějších předpisů, se zaměřením na dodržování zákonů a jiných právních předpisů při sjednávání a 
uzavírání smlouvy o spolupráci, uzavřené mezi městskou částí Praha – Čakovice a BYTY ČAKOVICE dne 
14. 10. 2008. 

Pro:      9 
        Proti:    0 
        Zdržel se:  11  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat 

(Pro: Hrubý, Štefanič, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Rezek, Černý, Kopecká) 
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Bervicová, 
Motyčka, Jelínek) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně  51 – 92.  
 
K bodu 11.  
Kupní a zástavní smlouva č. 103/09 
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj: Ing. Radek Štefanič  
 
Ve 23,30 hod. Ing. Štefanič opouští zasedání zastupitelstva, materiály – prezentaci předává Mgr. Slavíkovi, 
který bude dále přednášet. 
Dále opouští zasedání Ing. Motyčka. Na zasedání je přítomno 18 zastupitelů. 
 
návrh usnesení 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice shledalo důvodné podezření, že smlouva o spolupráci 
uzavřená mezi MČ Praha – Čakovice a Byty Čakovice a.s. dne 14. 10. 2008, odporuje § 35 odst. 1 zák. č. 
131/2000 Sb. o hl. m. Praze, ve znění pozdějších předpisů, neboť jde o právní úkon v samostatné 
působnosti, který přímo nebo ve svých důsledcích vedl k neúčelnému a nehospodárnému nakládání 
s majetkem hl. m. Prahy, ve svěřené správě Městské části Praha – Čakovice.    

Pro:    9 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   8  

      Nehlasoval:   1 
  Návrh nebyl přijat. 
(Pro: Hrubý, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Jelínek, Rezek, Černý, Kopecká) 
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarcová, Švarc, Vintiška, Lochman, Bervicová) 
(Nehlasoval: Klimešová) 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 92 – 94.   
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K bodu 12.  
Další zjištěné nedostatky pořizování pozemků a dalších nemovitostí v areálu bývalého cukrovaru a 
v jeho okolí podle kupní smlouvy č. 103/09, ve výpůjčce a v dalších navazujících činnostech  
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj: Ing. Radek Štefanič  
 
Vzhledem k tomu, že Ing. Radek Štefanič musel opustit jednání zastupitelstva, navrhuje Mgr. Slavík 
stažení tohoto bodu z programu zasedání.  

        Pro:  15 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   3  

      Nehlasoval:   0 
Návrh byl přijat. 

(Pro: Švarcová, Kopecký, Kopecká, Heřmánková, Pokorný, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, 
Bervicová, Jelínek, Slavík, Kubcová, Marada, Arnotová)  
(Zdržel se: Rezek, Černý, Hrubý) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 94.   
 
K bodu 13.  
Návrh na přijetí Jednacích řádů kontrolního výboru, finančního výboru, rady městské části a jejích 
komisí 
Předkládá: zastupitel 
Zpravodaj: Miroslav Hrubý  
 
- Pan Hrubý předkládá návrh na přijetí Jednacích řádů kontrolního výboru, finančního výboru, rady 
městské části a jejích komisí  
- RNDr. Marada – návrh usnesení 
Zastupitelstvo ukládá výborům a komisím rady zpracovat, přijmout a zveřejnit jednací řád. 

Pro:    8 
        Proti:    3 
        Zdržel se:   7  

      Nehlasoval:   0 
  Návrh nebyl přijat. 
(Pro: Hrubý, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Kopecká, Černý, Rezek) 
(Proti: Lochman, Bervicová, Pokorný)  
(Zdržel se: Klimešová, Vintiška, Švarc, Švarcová, Kopecký, Heřmánková, Jelínek) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 95 – 105.   
 
Zasedání opustili MUDr. Karel Černý a paní Ilona Bervicová. V sále je přítomno 16 zastupitelů.  
 
K bodu 14.  
Projekt „Klubí čko našich dětí Čakovice“  
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj: Ing. Radek Štefanič  
 
Vzhledem k tomu, že Ing. Štefanič opustil zasedání zastupitelstva, Mgr. Slavík krátce informoval o tomto 
bodu – „...pokud chce mít městská část „Klubíčko“, měla by ho nechat zřídit zastupitelstvem a ne 
protizákonně radou, tak jak to udělala“.  Navrhuje stažení tohoto bodu z programu zasedání.  

        Pro:  16 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   0  

      Nehlasoval:   0 
Návrh byl přijat. 
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(Pro: Švarcová, Kopecký, Kopecká, Heřmánková, Pokorný, Rezek, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, 
Jelínek, Slavík, Kubcová, Marada, Arnotová, Hrubý)  
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 105 – 108.   
 
K bodu 15.  
Zveřejňování smluvních dokumentů a elektronická evidence smluv 
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj: Ing. Radek Štefanič  
 
Z důvodu nepřítomnosti Ing. Štefaniče RNDr. Marada navrhuje stažení tohoto bodu z programu zasedání.  

        Pro:    8 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   8  

      Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

(Pro: Kopecká, Rezek, Jelínek, Slavík, Kubcová, Marada, Arnotová, Hrubý)  
(Zdržel se: Lochman, Klimešová, Švarcová, Kopecký, Heřmánková, Pokorný, Švarc, Vintiška) 
  
Zasedání zastupitelstva opustila zastupitelka Ing. Dita Švarcová. 
V sále je přítomno 15 zastupitelů.  
 
- Ing. Lochman přečetl návrh usnesení 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ukládá radě zpracovat strategii pro vytvoření elektronické 
evidence smluv a úkonů s funkcionalitou kontextového vyhledávání a zpracovat strategii pro zveřejňování 
platných znění smluv na webových stránkách 

Pro:    7 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   8  

      Nehlasoval:   0 
  Usnesení nebylo přijato. 
(Pro: Hrubý, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Kopecká, Rezek) 
(Zdržel se: Pokorný, Heřmánková, Kopecký, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Jelínek) 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 108 – 112.   
 
K bodu 16. 
Interpelace  
 
- Mgr. Jana Kopecká – školství – informuje o svém odhadu o možné budoucí nedostatečné kapacitě míst 
v základní škole  
 
Zasedání zastupitelstva opustil pan Jaroslav Pokorný. 
V sále je přítomno 14 zastupitelů.  
 
Mgr. Jana Kopecká – návrh usnesení 
Zastupitelstvo ukládá radě do příštího zastupitelstva vypracovat návrh řešení umístění žáků základní školy 
od školního roku 2014/2015. 

Pro:    6 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   8  

      Nehlasoval:   0 
  Návrh nebyl přijat. 
(Pro: Hrubý, Arnotová, Marada, Kubcová, Slavík, Kopecká,) 
(Zdržel se: Rezek, Heřmánková, Kopecký, Švarc, Vintiška, Lochman, Klimešová, Jelínek) 
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Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 113 – 124.   
 
- z řad veřejnosti se do diskuse přihlásil pan Jan Pollák; jako člen kontrolního výboru hovořil o zasedáních 
kontrolního výboru, o jejich průběhu, o činnosti KV 
 
Diskuse je zapsána ve stenozáznamu na straně 124 – 128.   
 
 
Závěr  
Starosta Ing. Alexander Lochman se se všemi rozloučil a zasedání zastupitelstva v 01,00 hod. ukončil. 
 
Prezentace, které byly předány jako podklady z jednání zastupitelstva, jsou přílohou zápisu. 
Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha – Čakovice a na 
úřadě MČ. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  MUDr. Karel Černý   …………………………… 
 
  
 
    Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D.   …………………………… 

 
 
 
 
 
 
 

Ing. Alexander Lochman     Bc. Blanka Klimešová 
starosta             místostarostka 


